



dagsorden Elstedhøj afd. 06, 3. marts 2020

Referat

1. Godkendelse af seneste referat
2. Orientering fra inspektør/varmemester
3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen
4. Orientering fra formanden (Lukket)
 - a. Nyt fra hovedbestyrelsen/administrationen (Lukket)
 - b. Nyt fra grundejerforening (Lukket)
 - c. Nyt fra fællesråd (Lukket)
 - d. Diverse (Lukket)
5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde
6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer (Lukket)
7. Indkomne breve og ansøgninger
8. Bevillinger
9. Eventuelt
10. Næste møde



, 3. marts 2020
dagsorden Elstedhøj afd. 06

Referat

Afholdt

3. marts 2020

Fremmødte

John Damsgaard
Morten Buhrkall
Sanne Nordtorp Petersen

Referat, , 3. marts 2020
dagsorden Elstedhøj afd. 06



1. Godkendelse af seneste referat

godkendelse af referat fra den 4. februar 2020

Punktet er: Godkendt

referat fra den 4-2-2020 godkendt

2. Orientering fra inspektør/varmemester

klage over møgbeskidt vaskeri i nr. 39 - hvad gør vi ved problemerne med beskidte vaskerier?

indbrud i vore lejligheder - hvad gør vi? Leif ønsker et orienteringsmøde med vore beboere- nyt låseblik, har vi fået en pris på det? evt. en skudrigle på altandørene?

Punktet er: Behandlet

John fortalte, at der er blevet klaget over møgbeskidte vaskerier bl. a. i nr. 39, hvor er beboer havde klaget og vedlagt billeder af svineriet. John havde bestilt CasCas til en rengøring. vi drøftede, om CasCas er på hver måned i vaskerierne eller kun hvert halve år. John undersøger det, for det kunne godt bruges hver måned. John fortalte også, at der er blevet indkøbt opslagstaver til vaskerier, så nu skal der bare sættes noget på dem. Forslaget på afdelingsmødet sidste år gik på, at folk skulle huske at frigive vasketid, hvis de blev færdig før tid. Der kan også stå noget om rengøring af maskiner og gulv efter brug.

Vi drøftede også de mange indbrud, der har været på Elstedhøj, og vi fik at vide, at Morten - teknisk chef og John havde drøftet, hvilke muligheder der kunne komme i spil. Vores direktør Leif vil sørge for, der bliver et orienteringsmøde for vore beboere om dette emne snarest muligt, hvor bl.a. politiet også vil være tilstede.

John fortalte også, at han har fået fjernet broerne og båden ved Elstedgård, da det var farligt. Elstedgård er aflåst og uden elektricitet, men låse og kæder er siden blevet "fjernet".

John har indkøbt spande/urtepotteskjulere til opstilling ved indgangsdørene, så folk kan skodde i dem i stedet for at smide deres skodder på jorden. Knud Erik nævnte, at de så er begyndt at smide deres tyggegummi på jorden i stedet for. Sikke dog noget svineri. Hvad tænker folk på.

Vi drøftede også legepladsen på Sønderkovvej, og vi mener, at aldersgruppen skal være til små børn og med et legehus, en ruche-bane og et gyngestativ. Underlaget kan være sand. Da vi har Kompan på Elstedhøj synes vi nok, at det også skal være Kompan på Sønderkovvej for at gøre det ens. I forbindelse med, at legepladsen etableres, kunne man lægge lidt fliser til bord/bænkesæt. John fortalte også, at det bed, der skal anlægges på Sønderkovvej for at forhindre kørsel kunne være en forlængelse af det nuværende bed og så eventuelt nogle store natursten, som ligger ved Elstedgård.

3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen

Punktet er: Behandlet

intet men måske under markvandringen

Referat, 3. marts 2020
dagsorden Elstedhøj afd. 06



4. Orientering fra formanden (Lukket)

- a. Nyt fra hovedbestyrelsen/administrationen (Lukket)
- b. Nyt fra grundejerforening (Lukket)
- c. Nyt fra fællesråd (Lukket)
- d. Diverse (Lukket)

5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde

Nøglen ved Sanne
klubmøde

Punktet er: Behandlet

Sanne var med fra Nøglen og hun kunne fortælle, at det går godt. Der er blevet ansat en ny medarbejder, der skal tage sig af beskæftigelse. Line som hun hedder starter 1. april, og hun og Sanne vil komme ned på et af vore næste møder og præsentere Line. Sanne sagde også, at vi var velkomne til at komme op til en kop kaffe. Sanne fortalte, at Kongens have netop er åbnet for udlejning, og man kan leje 2 stk. kasser pr. mand. Fastelavn havde været en succes med ca. 50 deltagere - halv børn halv voksne.

Søren fortalte, at alle klubber har meldt til til klubmødet (fotoklubben som sidste efternøler), så det er fint. Vi bliver ca. 20 mennesker til mødet i Nøglen torsdag den 5-3-2020 kl. 19. Søren og Jette køber ind til arrangementet - sodavand, kage og kaffe, som vi bevilger penge til via faktura, som Jette sender ind til administrationen.

6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer (Lukket)

7. Indkomne breve og ansøgninger

Lystrup Elsted Beboerhus støtteforening holder generalforsamling den 26. marts 2020 - bevilge kr. 1000,- til støtteforeningen som sædvanlig?

Punktet er: Behandlet

Lystrup Elsted Beboerhus støtteforening afholder generalforsamling den 26. marts 2020 kl. 19 i Beboerhuset. Vi bevilger kr. 1000,- til støtteforeningen som vi plejer. Vi beder administrationen om at sende pengene til Djurslands Bank Lystrup reg.nr. 7265 kontonr. 1006479 tak.

8. Bevillinger

Punktet er: Behandlet

allerede behandlet penge til støtteforeningen og til klubarrangementet.

Referat, , 3. marts 2020
dagsorden Elstedhøj afd. 06



9. Eventuelt

Punktet er: Behandlet

Mike har indkaldt til markvandring og Jette har meddelt Mike, at vi gerne vil deltage og gerne så tæt på kl. 17 som muligt da flere af vore medlemmer er arbejdsramte.

10. Næste møde

næste ordinære afdelingsbestyrelsesmøde er tirsdag den 7. april 2020 kl. 17.00

Punktet er: Godkendt

Næste ordinære afdelingsbestyrelsesmøde er tirsdag den 7. april 2020 kl. 17.00. Morten kommer ud med en repræsentant fra Navitas og fortælle om solcelleprojektet